
Årsmelding for RHF avd. Nord Norge for år 2024

Det er avholdt 4 styremøter

Det er avholdt 9 medlemsmøter

Medlemstallet iforeningen er 30 ifølge liste mars 2024

Møtene blir holdt i lokalene Stangnes Bilskade as. Lokaler og kaffe får vi gratis.

Foreningen har hatt to vanskelige år med store utgifter på FFR bussen og X35. Begge

bussene er idag reparert og kan settes i drift til våren. Får håpe at 2025 blir et år med

mindre utgifter på bussene. X35 var ikke i kjørbar stan før ut på høsten. Scania verktedet i

Harstad lovde at de skulle ta den inn så snart de hadde folk til dette arbeidet, den ble satt

der i midten av juni og fikk den ikke tilbake før i oktober. Det må man kunne si er rask

levering, men fakturaene kom raskt. TIRB bussen måtte vi tømme dieseltanken for diesel da

dieselen som var på tanken var blitt gele, sikket gammel diesel som har vært på tanken da

den sto lagret i mange år på Siøvegan, nå funker den.

FFR bussen kjørte helgen det var Austerfjordtreffet

TIRB bussen var inne på Foldvika oB kjørte da de hadde marked der.

Vi har også hatt en del kjøring rundt distriktet med FFR bussen Og TIRB bussen.

Foreningen står også tilsluttet LMK, hær sparer vi mye på forsikring å stå tilsluttet dem. Det

fik vi erfare når vi skulle ha berging egenandel kr 500 uansett hvor i Iandet vi er.

Kjørt inn i 2024kr 42,3tO- Det er problemer med å få noen til å kjøre for oss siden ingen i

foreningen har alle papirene i orden. Det har jo ordnet seg med et nØdskrik.

Har søkt flere steder om støtte for bussene, men alle søknadene er det blitt avslag på.

Bruker ikke mer tid på dette.

Momsrefusjonen for 2024 ser ut for å bli på kr 25,391-

Foreningen er skyldig RHF sentralt lån på kr 63,000- mål er å få dette betalt ,2025

Avdelingen fikk støtte fra RHF sentralt på kr 15,000-

Lån på kr 12,208 som Sigmund lånte foreningen er tilbakebetalt.

Målfor 2025 mindre repp og mer kjøring slik at man kan bygge opp en buffer hvis noe skulle

skje.


